



استمتع بسعر فائدة على الودائع الثابتة بنسبة 5.50% سنويًا عند الاستثمار في الصناديق المشتركة.

Enjoy a Fixed deposit interest rate at 5.50% p.a. when investing in Mutual Funds.

الشروط والأحكام

Terms and Conditions

- 1 Only for Retail customers.
- 2 Minimum amount of QAR 50,000.
- 3 Equally distributed investment: 50% in Deposit / 50% in a Mutual Fund.
- 4 Deposit amount must be fresh funds received within the past 45 days. Mutual Fund contribution can be from existing funds or new to bank funds.
- 5 A special rate for 12 months deposit at 5.50% p.a. (QAR currency only) shall apply. At the deposit renewal, the prevailing standard bank's deposit rates shall apply. Please note that the Bank reserves the right to change the offered rate during the course of the campaign period based on its sole discretion.
- 6 If a Time Deposit with 12 months is pre-maturely closed prior to the agreed maturity date, an amount equivalent to total interest accrued or earned at the time of closure will not be paid to the customer.
- 7 Nonrefundable one-time upfront charge of 2% of the total invested amount will apply on each mutual fund placement.
- 8 A Valid Customer risk profile assessment done with the customer is mandatory prior to any investment in Mutual Funds to establish suitability of investment. The assessment by the customer must be completed truthfully and accurately to establish the customer's risk appetite and product risk suitability. The final outcome of the risk profile is based on specific questions developed by the Bank.
- 9 Mutual fund provides daily liquidity by reporting the previous day NAV (Net Asset Value) of each unit in the Mutual Fund. The value held by each customer is determined by the number of units they individually hold multiplied by the Net Asset Value. The customer may request of partial or full exit of the investment at any time by submitting a redemption form. A nonrefundable onetime fee of 0.50% is applied on the redeemed investment value of each Mutual Fund. The Final redemption value is determined by the NAV on the end of day of redemption.
- 10 The Customer should be aware that Mutual Fund investments are professionally managed funds from global and recognized providers and Mutual Funds are not capital guaranteed. The customer should read each fund factsheet for historical performance. Past performance is not a guarantee of future performance and only serves as a guide
- 11 The value of the Mutual Fund investment holding is available through a monthly statement sent to the customer registered email with the bank. The customer is responsible to view the statement upon receipt.
- 12 The customer is responsible to ensure to read all the terms and conditions of the Mutual fund application. The customer is responsible to read the monthly statement sent to the customer as mentioned in point 11.
- 13 In the event a Mutual Fund is not booked where a deposit has been booked, the bank reserves the right to terminate the deposit or adjust the rate to the counter rate for the period. The customer must purchase a Mutual fund within 7 days of booking a Time deposit.
- 14 Offer is valid from 4 August 2024 until 31 December 2024.

العرض متاح فقط للعملاء الأفراد

الحد الأدنى للمبلغ 50,000 ريال قطري

الاستثمار موزع مناصفةً: 50% في وديعة / 50% في صندوق استثمار مشترك

يجب أن يكون مبلغ الوديعة عبارة عن أموال جديدة تم استلامها خلال الـ 45 يومًا الماضية. أما مساهمة صناديق الاستثمار المشتركة فيجب أن تكون من الأرصدة الحالية والأموال الجديدة.

معدل فائدة مميز على الوديعة لأجل 12 شهرًا يبلغ 5.50% سنويًا (بعملة الريال القطري فقط). وعند تجديد الوديعة، سيطبق معدل الفائدة السائد في حينها على الودائع المصرفية. يرجى العلم بأن البنك يحتفظ بالحق في تغيير السعر المعروض خلال فترة الحملة بناءً على تقديره الخاص.

في حال إغلاق وديعة لأجل محدد قبل تاريخ الاستحقاق المتفق عليه، لن يتم دفع مبلغ الفائدة المستحقة للعميل في وقت الإغلاق.

سيتم تطبيق رسم 2% لمرة واحدة غير مستردة على إجمالي المبلغ المستثمر لكل صندوق استثمار.

يتم إجراء تقييم مدى معرفة العميل للمخاطر قبل الاستثمار في الصناديق المشتركة لتحديد مدى ملائمة الاستثمار. ويجب إنجاز التقييم من قبل العميل بواقعية ودقة لتحديد درجة قبول العميل للمخاطر ومدى ملائمة مخاطر المنتج. تعتمد النتيجة النهائية لملف المخاطر على أسئلة محددة يضعها البنك.

توفر صناديق الاستثمار المشتركة تقرير سيولة يومي من خلال الإعلان عن صافي قيمة الأصول (NAV) للوحدة في الصندوق المشترك والقيمة التي يملكها كل عميل وتحدد بواسطة عدد الوحدات التي يحملونها بشكل فردي مضروبة بصافي قيمة الأصول. ويمكن للعميل أن يطلب الخروج بشكل جزئي أو كامل من الاستثمار في أي وقت عن طريق تقديم نموذج استرداد ويتم تطبيق رسوم لمرة واحدة غير قابلة للاسترداد بنسبة 0.50% على القيمة التي يتم تطبيقها لقيمة الاستثمار المسترد لكل صندوق مشترك ويتم تحديد قيمة الاسترداد النهائية من خلال صافي قيمة الأصول في نهاية يوم الاسترداد.

يجب على العميل أن يكون على دراية أن استثمارات الصناديق المشتركة هي صناديق تدار باحترافية من قبل مزودين مرموقين ومعروفين على مستوى العالم وأن الصناديق غير مضمونة رأس المال ويجب على العميل لإطلاع على كل بيان الحقائق للصندوق للتعرف على تاريخ الأداء، علمًا بأن الأداء السابق لا يشكل ضمانًا للأداء المستقبلي بل هو بمثابة مؤشر فقط.

قيمة الوحدات الاستثمارية في الصندوق المشترك متاحة من خلال كشف حساب شهري يُرسل إلى البريد الإلكتروني الخاص بالعميل المسجل لدى البنك. من مسؤولية العميل الاطلاع على كشف الحساب عند استلامه.

إن العميل مسؤول عن التأكد من قراءة جميع شروط وأحكام نموذج صندوق الاستثمار المشترك والبيانات المالية التي يتم إرسالها شهريًا (بند رقم 11).

في حالة عدم الاستثمار في الصندوق المشترك من قبل العميل بينما تم ربط الوديعة، يحتفظ البنك بالحق في إنهاء الوديعة أو تعديل السعر إلى السعر الإعتيادي للفترة. يجب على العميل شراء صندوق مشترك خلال 7 أيام من حجز وديعة لأجل محدد.

يسري العرض من 4 أغسطس 2024 حتى 31 ديسمبر 2024